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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 11. ŘÍJNA 2016  

Přítomni 

dle prezenční listiny – Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., prof. Ing. Jan Vašák, CSc., Ing. Martin Pisarčik, doc. Ing. 
Martin Böhm, Ph.D, Ing. Jan Kašpar, Ph.D., prof. Ing. Jan Vymazal, CSc., doc. Ing. Petra Šímová, Ph.D., prof. RNDr. 
Michael Komárek, Ph.D., Ing. Zdeněk Votruba, Ph.D., doc. Ing. Miroslav Müller, Ph.D., Ing. Martin Kotek, Ph.D., 
Ing. Petr Jindra, Ing. Ladislav Libich, Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D., Ing. Irena Benešová, Ph.D., Ing. Petra Šánová, 
Ph.D., Stanislav Doležal, Bc. Aneta Kučerová, Ing. Radim Kotrba, Ph.D., Ing. Hynek Roubík, PaedDr. Dušan Vavrla, 
doc. PhDr. Radmila Dytrtová, CSc., Markéta Kovalská 

prof. Ing. Jiří Balík, CSc., dr. h. c., Ing. Jana Vohralíková, JUDr. František Janouch 

omluveni - Ing. et Ing. Markéta Drešlová, doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., Ing. Jiří Procházka, Ing. Hana 
Mrhalová, Ing. Petr Ouředníček, prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph.D.  

odchod - 9:45 prof. Ing. Jan Vymazal, CSc.; 10:00 doc. PhDr. Radmila Dytrtová, CSc. 

Program 

 
 

 Ing. Votruba zahájil zasedání AS ČZU; přivítal přítomné a nové senátory paní Markétu Kovalskou, Ing. 
Petra Jindru a omluveného Ing. Petra Ouředníčka 

Kontrola zápisu  

 Ing. Votruba se dotázal na připomínky k zápisu z minulého zasedání AS ČZU 

 v diskuzi vystoupili: ---  

 pro: 21; proti: 0; zdržel se: 2 

> AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ  
 

1. Kontrola zápisu  

2. 
Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti ČZU v Praze 2016 – 2020  
pro rok 2017 (Aktualizace Dlouhodobého záměru ČZU pro rok 2017) 

 
 

 3.       Vnitřní předpisy AS z pohledu novely VŠ zákona (jednací řád, volební řád AS) – informace o  
           stavu, předpokládané změny  

 4.       Návrh Etického kodexu ČZU, návrh zástupců AS ČZU v připravované Etické komisi 

 5.        Návrh zástupců AS ČZU do Rady pro vnitřní hodnocení 

 6.        Volba člena legislativní komise AS ČZU za Provozně ekonomickou fakultu  

 7.       Různé 
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Hlasování PER ROLLAM  

 Ing. Votruba dne 17. 6. 2016 (po předchozím dojednání na AS ČZU) požádal členy AS o hlasování per 
rollam nad návrhem přijetí Usnesení k situaci týkající se informačního systému VaVaI a k současné 
vysokoškolské politice vlády 

 pro: 26; proti: 0; zdržel se: 7 

> AS ČZU DNE 23. 6. 2016 SCHVÁLIL PER ROLLAM NÁVRH USNESENÍ  
 

Podmínky pro přijetí ke studiu na IVP ČZU v Praze pro akademický rok 
2017/2018 

 doc. Dytrtová představila předkládaný materiál 

 v diskuzi vystoupili: ---  

 pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE PODMÍNKY PRO PŘIJETÍ KE STUDIU NA IVP ČZU V PRAZE PRO AKADEMICKÝ ROK 

2017/2018  
 

Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti ČZU v Praze 
2016 - 2020 pro rok 2017 (Aktualizace Dlouhodobého záměru ČZU pro rok 
2017) 

 rektor představil předkládaný materiál, a informoval o jeho schválení na Kolegiu rektora a Vědecké 
radě ČZU 

 v diskuzi vystoupili: doc. Müller, prof. Balík, Ing. Roubík, prof. Vymazal, prof. Vašák, Ing. Votruba 

 pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE PLÁN REALIZACE STRATEGICKÉHO ZÁMĚRU VZDĚLÁVACÍ A TVŮRČÍ ČINNOSTI ČZU V PRAZE 

2016-2020 PRO ROK 2017 (AKTUALIZACI DLOUHODOBÉHO ZÁMĚRU ČZU PRO ROK 2017) 
 

Vnitřní předpisy AS z pohledu novely VŠ zákona (jednací řád, volební řád AS) – 
informace o stavu, předpokládané změny  

 Ing. Votruba informoval o plánovaném postupu ohledně úprav vnitřních předpisů ČZU a jejich sladění 
s novelou zákona o vysokých školách 

 
 

Návrh Etického kodexu ČZU, návrh zástupců AS ČZU v připravované Etické 
komisi 
………………………………………………………………………………………………………………………………................................................ 

 rektor informoval o nutnosti vydat Etický kodex ČZU v souladu s novelou ZVŠ a blíže představil 
předložený materiál 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Votruba, prof. Balík, Ing. Benešová, Ing. Michálek, Ing. Kotrba, prof. Vašák, 
PaedDr. Vavrla, Ing. Roubík   

 pro: 20; proti: 0; zdržel se: 2 

> AS ČZU SCHVALUJE NÁVRH ETICKÉHO KODEXU ČZU  
 

 Ing. Votruba informoval o návrzích členů Etické komise za AS ČZU předsednictvem AS ČZU, kterými byli 
navrženi: Ing. Mikšík, PaedDr. Vavrla a Ing. Roubík a dotázal se, zda má někdo jiný návrh 

 v diskuzi vystoupili: prof. Vašák; PaedDr. Vavrla, doc. Müller, Ing. Michálek, prof. Balík, Ing. Kotrba 
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 Ing. Votruba požádal o hlasování o jednotlivých navržených zástupcích AS ČZU v etické komisi: 
o Ing. Roubík:  

pro: 19; proti: 0; zdržel se: 2 
o PaedDr. Vavrla:  

pro: 16; proti: 0; zdržel se: 5 
o Ing. Mikšík:  

pro: 16; proti: 1, zdržel se: 4 

 > AS ČZU NAVRHUJE VÝŠE UVEDENÉ ZÁSTUPCE KE JMENOVÁNÍ ZA ČLENY V ETICKÉ KOMISI ČZU  
 
 

Návrh zástupců AS ČZU do Rady pro vnitřní hodnocení 
…………………………………………………………………………………………………………………………………………………….......................... 

 rektor informoval o nově vznikajícím orgánu – Radě pro vnitřní hodnocení – a její nezbytnosti v případě 
žádosti o institucionální akreditaci  

 Ing. Votruba informoval o projednávání zástupců v rámci předsednictva AS ČZU, na kterém bylo 
dojednáno, že AS ČZU navrhne z každé fakulty jednoho zástupce + jednoho zástupce z řad studentů 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Benešová, prof. Balík, Ing. Votruba, Ing. Kotrba, Ing. Šímová, doc. Müller 

 závěr diskuze: zástupce za fakulty navrhnou členové AS ČZU za příslušnou fakultu a zástupce za 
studenty navrhnou studenti AS ČZU. E-mailem budou do 31. 10. 2016 zaslány tyto návrhy předsedovi 
AS ČZU a následně bude rozeslán členům AS ČZU návrh usnesení k hlasování per rollam 
 

 

Volba člena legislativní komise AS ČZU za Provozně ekonomickou fakultu  
…………………………………………………………………………………………………………………………………………………….......................... 

 Ing. Votruba informoval o nutnosti doplnit zástupce legislativní komise za PEF a informoval, že byla 
navržena Ing. Petra Šánová, která se svou nominací souhlasila 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 19; proti: 0; zdržel se: 2 

> AS ČZU ZVOLIL ING. PETRU ŠÁNOVOU ČLENKOU LEGISLATIVNÍ KOMISE AS ČZU 
 
 

Různé 
………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………….... 

 rektor informoval o dofinancování rozpočtu vysokých škol, jehož přerozdělení v rámci ČZU bylo 
projednáno na Kolegiu rektora a bylo rozhodnuto, že bude použito výhradně na mimořádné odměny 
zaměstnancům ČZU a předal slovo paní kvestorce, která informovala, že tyto mimořádné odměny budou 
vypláceny v měsíci listopadu 2016 (tzn. v říjnové výplatě mzdy), což bylo projednáno s ekonomickou 
komisí AS ČZU, která jednomyslně souhlasí s předloženým návrhem 
pro: 19; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE MECHANISMUS ROZDĚLENÍ NAVÝŠENÍ ROZPOČTU ČZU ZA ÚČELEM VÝPLATY MIMOŘÁDNÝCH 

ODMĚN ZAMĚSTNANCŮM ČZU 

 rektor informoval o konání Slavnostního zasedání Vědecké rady k výročí 110 let založení ČZU a pozval 
přítomné dne 26. 10. 2016 v 14:00 hod do auly ČZU i na následující raut do menzy ČZU; 

 rektor dále informoval o plánovaném vysazování památných lip v prostoru vjezdu do areálu ČZU téhož 
dne od 12 hodin a pozval na tuto událost členy AS ČZU; 

 rektor informoval o problematice dopravy do univerzitního areálu v Suchdole; 

 rektor dále informoval o podání všech plánovaných projektů v rámci prvních výzev OP VVV; 

 rektor dále informoval o veřejné zakázce na úklid; kvestorka informovala o bližších podmínkách 
proběhlého zadávacího řízení na uzavření rámcové smlouvy a postupech pro soutěžení konkrétních 
dodavatelů v rámci jednotlivých budov a prostor v areálu; 

 kvestorka informovala o novém provozovateli Klubu C a Akademického klubu; 

 kvestorka dále informovala o veřejné zakázce na postupnou obnovu infrastruktury IT; 

 Ing. Michálek se dotázal na problematiku přechodu mezi rámcovými smlouvami na mobilního operátora 
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 doc. Müller se dotázal na podrobnosti přechodu ČZU na Českou spořitelnu (poskytování bankovních 
služeb) s ohledem na možné benefity pro zaměstnance; kvestorka informovala, že se jedná o postupný 
přechod ČZU a balíčky pro zaměstnance lze očekávat začátkem příštího roku; 

 Ing. Votruba informoval o nutnosti vypsat doplňkové volby na TF ČZU a požádal zástupce TF ČZU a hlavní 
volební komisi AS ČZU, aby zajistili jejich realizaci; 

 Ing. Votruba dále informoval, že členem AS ČZU již není Martin Novák, který byl zástupcem studentů 
v předsednictvu AS ČZU a požádal studenty, aby navrhli na tuto funkci nové kandidáty; 

 
 

Závěr jednání 

Ing. Votruba přítomným poděkoval za účast.  

 
 
  ING. ZDENĚK VOTRUBA, PH.D. 
  PŘEDSEDA AS ČZU  
  V. R. 


